
Protokół 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Wi ęcborku, 

odbytego w dniu 22.04.2008r. 
 
 
 
 
Spotkanie odbyło się w Sali Krajeńskiej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku. 
 
Posiedzenie trwało od godz. 15 – do godz. 16.30. 
 
Obecność według załączonej listy obecności. 
 
Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli: 
 
1. Przewodniczący Rady Miejskiej  - Józef Kujawiak 
2. Burmistrz Więcborka   - Paweł Toczko 
3. Młodszy referent ds. promocji  - Monika Kotarak 
4. Redaktor „Krajeńskich Zeszytów 
    Krajeńskich”    - Leszek Skaza 
5. Podinspektor UM    - Barbara Schmidt 
6. Zarząd „Gromu” w osobach  - Benedykt Mieszczak, Władysław Szyling, 
                                                                         Zdzisław Błociński 
 
 
Otwierając spotkanie Przewodniczą Komisji p. GraŜyna Sowińska serdecznie powitała 
zebranych, po czym przypomniała porządek obrad dotyczący: 
 
1.  Zapoznanie się z planem zamierzeń dotyczących promocji gminy. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu wspierania 

sportu kwalifikowanego na terenie Gminy Więcbork. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uŜyczenia terenu stadionu oraz budynków 

połoŜonych na części działek oznaczonych numerami geodezyjnymi 174/1, 165, 170 
połoŜonych w Więcborku obręb 4. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uŜyczenia pomieszczeń mieszczących się w 
budynku połoŜonym przy ul. Pocztowej 2 w Więcborku, stanowiącym własność Gminy 
Więcbork. 

5. Sprawy róŜne. 
 
Do przedłoŜonego porządku wniosła poprawkę, a mianowicie prosiła o wyraŜenie zgody na 
przesunięcie punktu 2 na punkt 1. 
 

Zaproponowaną zmianę przyjęto jednomyślnie 
 
 
Punkt pierwszy porządku obrad omówił Skarbnik Gminy. 
Ustawa o samorządzie gminnym i ustawa o finansach publicznych nie dopuszcza  do 
finansowania sportu kwalifikowanego przez gminy. Jednak aby wspierać ten sport istnieje 
moŜliwość dotowania, co musi być poprzedzone wywołaniem stosownej uchwały, podobnie 
jak w przypadku Stowarzyszeń. Uchwała w swojej treści określa: 
- warunki wspierania rozwoju sportu kwalifikowanego, 



- formy wspierania, 
- procedury ubiegania się o dotacje 
Ponadto przekazanie dotacji moŜe nastąpić na podstawie umowy zawartej między gminą, a 
klubem. Umowa nie moŜe być zawarta na okres dłuŜszy niŜ rok budŜetowy i winna zawierać 
szczegółowy opis zadania i kosztorys. O ile zadanie jest realizowane, gmina dokonuje 
kontroli. Dotacje nie mogą być udzielane na remonty budynków, zadania inwestycyjne, na 
promocję, premie dla zawodników. 
 
Po omówieniu projektu radny Kuszewski zgłosił następujące uwagi: 

• § 6 punkt 2 podpunkt f błąd pisarski zamiast słowa „zastrzeŜenie” wpisano słowo 
„zastrzelenie”, 

• § 2 punkt 3 zbędny poniewaŜ w treści uchwały nie ma odniesienia do 
Przewodniczącego RM, 

• § 14 dotyczy zastosowania odpowiedniej numeracji, 
• § 16  dotyczy zastosowania odpowiedniej numeracji, 
Ponadto wskazał na błędy literowe. 
 

Radna GraŜyna Sowińska wskazała równieŜ na błędy literowe w  § 15 punkt 5. Pytała teŜ,  
kog dotyczą koszty zapisane w § 5 punkt 1 podpunkt c oraz, czy Polski Związek Wędkarski 
moŜe być teŜ dotowany. 
 
Skarbnik odparł, Ŝe dotyczą zawodników i obsługi, natomiast PZW jako stowarzyszenie nie 
moŜe korzystać z dotacji. 
 
Radna Barbara Bury zapytała z czego mają być wykonywane remonty skoro dotacja nie moŜe 
być na ten cel. 
 
Właścicielem obiektów z reguły jest gmina i ona dokonuje remontów kapitalnych, zaś 
remonty bieŜące muszą być wykonywane przez uŜytkowników – odpowiedział Skarbnik.    
 
Uczestniczący w spotkaniu przedstawiciel Zarządu Klubu „Grom” p. Władysław Szyling 
nawiązując do słów przedmówcy podkreślił, Ŝe dotacja z gminy dla Klubu wynosi 88 tys. zł, a 
ogólne dochody Klubu to 175 tys. zł, wynika więc z tego, Ŝe „Grom” nie liczy tylko na środki 
gminne ale stara się zadbać o ich dopływ z zewnątrz. Wiele bieŜących remontów wykonują  
sami, zabezpieczając obiekt przed dewastacją. 
 
Radny Kuszewski zgłosił jeszcze jedną uwagę, która dotyczyła zapisu  § 3 punktu 2. Był 
zdania, Ŝe jest on zbędny poniewaŜ komisje i sesje mają charakter otwarty i kaŜdy moŜe w 
nich uczestniczyć. 
 
Skarbnik wyjaśnił, Ŝe cały projekt uchwały skonstruowany jest według wytycznych 
Regionalnej Izby Obrachunkowej i zapis taki musi być ujęty. 
 
Po dyskusji przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały. 

 
Za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało - 8 radnych 
Wstrzymał się od głosu    - 1 radny 

 
 
Kolejny punkt obrad przybliŜyła p. Monika Kotarak – pracownik referatu Promocji UM 



1. Materiały promocyjne. 
 
Materiały przygotowywane przez Urząd mają na celu pokazanie naszej gminy – jej 
walorów – wypromowanie naszego miasta poza granicami gminy, powiatu, 
województwa. Bardzo często mieszkańcy z róŜnych rejonów Polski  zwracają się z 
prośbą o przesłanie materiałów dotyczących naszej gminy. Materiały trafiają takŜe do 
biblioteki –  
do punktu informacyjnego, gdzie wszyscy zainteresowani mogą je nabyć. Są 
rozdawane gościom odwiedzającym naszą gminę, są wysyłane równieŜ na róŜnego 
rodzaju targi czy wystawy, w których udział bierze Urząd Marszałkowski, Starostwo 
Powiatowe. 
Dostępne materiały (lub w trakcie przygotowania): 
* foldery, 
* mapy, 
* teczki, 
* długopisy, 
* smycze, 
* kartki pocztowe, 
* tablice informacyjne, 
 

2. Strona internetowa miasta i gminy Więcbork – w trakcie przygotowania – niedługo 
pojawi się nowa strona, na której zainteresowani będą mogli znaleźć szereg 
interesujących ich informacji, a dotyczących naszej gminy. Stronę przygotowuje firma 
Trol Intermedia, która zajmuje się przygotowywaniem stron dla instytucji i firm. 
 

3. Tablice informacyjne – oznaczające miejsca, które warto obejrzeć, zatrzymać się 
przy nich: zabytki, ciekawe miejsca. Na cel ten udało się pozyskać środki z Urzędu 
Marszałkowskiego w wysokości 2 tys. zł. Wniosek złoŜony przez Miejsko-Gminny 
Ośrodek Kultury (Urząd nie mógł brać udziału w konkursie). Oprócz tablic zostaną 
zakupione równieŜ ławki i kosze na śmieci, ustawione w pobliŜu plaŜy miejskiej. Przy 
okazji uporządkowany zostanie równieŜ parking przy trasie Więcbork-Bydgoszcz 
(ławki, kosze na śmieci, kwiaty, wycięte krzaki). 
 
 

4. Referat zadba o przygotowanie gminy do sezonu turystycznego: uporządkowanie tzw. 
witaczy i terenu wokół nich, ustawienie koszy  
na śmieci, ławek, toalet przy plaŜy, zadbanie o estetyczny wygląd miasta. 
  

5. Promocja gminy w mediach. 
Informacje o wydarzeniach odbywających się w naszej gminie podawane są w 
lokalnej prasie i radiu. Nawiązano współpracę z TV Bydgoszcz oraz Programem I 
Polskiego Radia (w związku z organizacją Dni Więcborka  
i 25-lecia GROM-u). Umieszczanie informacji jest bezpłatne. Z informacji płatnych 
wymienić naleŜy promocję Gminy w wydaniu pt. „Polskie Pojezierza dla aktywnych”. 
Publikacja tego artykułu pozwoli zaprezentować się gminie w gronie kilkudziesięciu 
najatrakcyjniejszych miejsc w Polsce. Publikacja w nakładzie kilkudziesięciu tysięcy 
egzemplarzy trafia do salonów prasowych, EMPIKÓW, stacji benzynowych, 
księgarni. Dodatkowo gmina ma moŜliwość promocji  w Internecie. Strona Pojezierza 
dla aktywnych jest dobrze wyeksponowana – ilość odwiedzin to kilkadziesiąt tysięcy 
osób w sezonie. 
 



 
 

6. Udział w wystawach i targach. 
Gmina nie uczestniczy w wystawach, w których stoiska są płatne. Natomiast wysyła 
materiały na prośbę  innych instytucji, które w takich targach czy wystawach 
uczestniczą. 10 maja natomiast wraz  ze Starostwem Powiatowym Gmina udział 
weźmie w targach turystycznych i agroturystycznych w Złotowie. Będzie to wspólne 
stoisko promujące cały Powiat.  Z terenu gminy Więcbork na targi wybierają się nasi 
twórcy lokalni – współpracujący z MGOK oraz nowopowstałe Stowarzyszenie 
przedstawicieli ośrodków wczasowych. 
 
 

7. Imprezy. 
 
Mieszkańcy spragnieni są wydarzeń kulturalnych, rozrywkowych, sportowych, 
dlatego referat nasz podjął decyzję o organizacji kilku wydarzeń na terenie gminy 
Więcbork. Święta majowe: koncert zespołu młodych talentów – zaprezentowany 
zostanie zespół młodych ludzi – mieszkańców Więcborka – Święta majowe 
uzupełnione zostaną tradycyjnym przemarszem 3 – majowym (na który serdecznie 
zapraszamy: zbiórka o godz. 10.20 przy SP Więcbork i przemarsz na Plac Jana Pawła 
II do Pomnika Orla Białego i Msza Św. o godz. 11.00 za ojczyznę) oraz ofertą 
kulturalno-sportową przygotowaną przez MGOK w Więcborku oraz Stowarzyszenie 
TKKF Wodnik. 
 
27, 28 i 29 czerwca – rozpoczęcie sezonu letniego. Propozycja: Dyskoteka Lata z 
radiem Weekend, następnie koncert orkiestry młodzieŜowej Ewy Makuli z 
Bydgoszczy oraz jeśli się uda naszej więcborskiej orkiestry straŜackiej. 
 
26 i 27 lipca – Dni Więcborka oraz 25 lecie GROMu – sekcji Podnoszenia CięŜarów. 
Impreza będzie połączeniem wydarzeń sportowych (pokazów gwiazd) oraz 
rozrywkowych (zaproszeni zostali twórcy lokalni oraz kapele folklorystyczne 
sąsiednich gmin, MGOK Więcbork przygotuje równieŜ ofertę rozrywkową, gwiazdą 
wieczoru sobotniego będą Leszcze, następnie pokaz sztucznych ogni. Będzie to 
wydarzenie dwudniowe.      W niedzielę planuje się zorganizowanie kolejnych 
wydarzeń urozmaicających pobyt turystów w naszej gminie oraz przeznaczonych dla 
mieszkańców gminy. Propozycja: Część artystyczna przygotowana przez MGOK 
połączona z wystawami twórców ludowych oraz konkursami dla dzieci, następnie 
występ kabaretu oraz dyskoteka z radiem weekend na zakończenie Dni Więcborka 
 i 25 lecia GROMu). 
 
Referat planuje równieŜ przygotowanie imprezy na zakończenie wakacji, ale jest ona 
dopiero na etapie planowania. 
 

8. Niewątpliwym działaniem promocyjnym będzie projekt pn. Rozwój turystyki, 
rekreacji i sportu na terenie Pojezierza Krajeńskiego. Projekt dotyczy budowy ścieŜki 
rowerowej, łączącej Więcbork z Sępólnem Kr. Jednak największym działaniem będzie 
zagospodarowanie terenu przy Jeziorze Więcborskim. Promocją tego terenu będzie 
zaplecze rekreacyjno-sanitarne, plac zabaw dla dzieci, boiska do piłki siatkowej 
plaŜowej, parking, boisko wielofunkcyjne – kort tenisowy, boisko do piłki noŜnej, 
ślizg rekreacyjny, pole biwakowe, pomost. realizacja tego projektu przyczyni się 
niewątpliwie do promocji naszego regionu  



i wpłynie na atrakcyjność naszego terenu.  Realizacja projektu rozpocznie się w 2009 
roku.  

Radna Barbara Bury po wysłuchaniu informacji zarzuciła, Ŝe wiele przedstawionych 
propozycji promocji, to pomysły wcześniej wypracowane przez radnych, a teraz 
wykorzystane jako idea komórki promocji. 
 
Do tego nie umiała odnieść się osoba referująca temat, poniewaŜ wystąpiła w zastępstwie. 
Zapewniła jednak, Ŝe dopilnuje aby do tej uwagi  odniesiono się pisemnie. 
 
Radny Roman Mroczkowski nie widział nic złego w wykorzystaniu pomysłów radnych przez 
komórkę twierdząc, Ŝe przecieŜ radni to teŜ reprezentanci gminnej społeczności, dąŜący do 
zaspokajania ich potrzeb. 
 
Radna GraŜyna Sowińska pytała, czego będą dotyczyły tablice informacyjne i gdzie będą 
usytuowane. Zwróciła uwagę, Ŝe obecne są za małe i mało czytelne. 
 
Odpowiedź brzmiała, Ŝe będą to tablice informacyjne mówiące o ośrodkach wczasowych 
jakie znajdują się na terenie Więcborka  i miejscach konsumpcyjnych. 
 
Kolejne pytanie radnej dotyczyło moŜliwości współfinansowania przez gminę, wydania mapy 
Krajeńskiego Parku Krajobrazowego. 
 
Burmistrz nie wykluczał współpracy ale sugerował, Ŝe inicjatywa powinna naleŜeć do KPK. 
 
Radny Balcer prosił o doprecyzowanie, co oprócz boiska będzie przy więcborskiej plaŜy 
realizowane w 2009r. 
 
Będzie to zaplecze rekreacyjno –sanitarne, plac zabaw, boiska do piłki plaŜowej, siatkowej i 
noŜnej, kort tenisowy, parking, pomost, pole biwakowe, ślizg rekreacyjny – brzmiała 
odpowiedź. 
 
Trzeba wykonać cały kompleks rekreacyjny, by nie tylko skorzystać z kąpieli ale innych 
atrakcji. Będą na to środki zewnętrzne – dodał Burmistrz. 
 
Projekty  uchwał dotyczące uŜyczenia obiektów gminnych /stadionu i pomieszczeń w 
budynku przy ul. Pocztowej 2/ omówiła p. Barbara Schmidt 
 
Pani Schmidt powiedziała, Ŝe przekazanie wskazanego mienia jest podyktowane wymogami 
formalnymi. UŜyczenie obiektu Klubowi „Grom” wiąŜe się z korzyściami dla gminy w sensie 
ponoszenia przez biorącego kosztów konserwacji, bieŜących remontów, drobnych napraw. 
Szczegółowe zasady korzystania z obiektu zostaną  zawarte w umowie uŜyczenia. 
 
Podobnie jak w przypadku poprzedniej uchwały i to uŜyczenie podyktowane jest wymogami 
formalnymi. Na jej podstawie Rada Miejska uŜycza Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Kultury 
w Więcborku pomieszczenia mieszczące się w budynku przy ul Pocztowej 2 na okres 10 lat. 
 
Burmistrz wtrącił, Ŝe przed skonkretyzowaniem umowy zostaną zaproszeni przedstawiciele 
„Gromu” jak równieŜ dyrektorzy szkół celem wypracowania sposobu uŜytkowania stadionu 
przez młodzieŜ szkolną. 
 



W dalszej części p. Władysław Szyling dla zobrazowania rozmiaru działań sportowych klubu 
przybliŜył w liczbach ilość meczy, treningów, druŜyn piłkarskich, szkoleń, ilość zawodników 
w poszczególnych sekcjach sportowych. Wracając do moŜliwości korzystania ze stadionu 
przez młodzieŜ szkolną zauwaŜył, Ŝe trenerzy szkolni mają klucze do obiektu i nie ma 
Ŝadnych ograniczeń w korzystaniu. Będąc przy głosie poruszył teŜ kwestię związaną z 
pracownikiem gospodarczym obiektu. 
 
Przewodnicząca Komisji pytała, czy są moŜliwości reaktywacji sekcji lekkoatletycznej. 
 
Oczywiście, moŜna to zrobić ale na dziś nie ma trenera który by się tym zajął – powiedział  
p. Szyling. 
 
Pan Benedykt Mieszczak dodał, Ŝe profesjonalnie moŜna to robić 12 km dalej tj. w Sępólnie 
Krajeńskim. Osobiście nie widzi tego wznowienia u nas, poniewaŜ łączy się to z kosztami.  
 
Radny Waldemar Kuszewski powiedział, ze nie pamięta jak przy „Grom”–ie działała sekcja 
lekkiejatletyki. Nie zgadza się z tym, ze jeŜeli w Sępólnie funkcjonuje sekcja LA to 
zainteresowani mogą tam uczestniczyć w treningach, to moŜna by było powiedzieć, Ŝe jeŜeli 
w Sępólnie Krajeńskim jest lepsza druŜyna piłkarska, to nasi piłkarze równieŜ powinni tam 
uczestniczyć w treningach. Radny odniósł się równieŜ do sprawy związanej z pracownikiem 
gospodarczym stadionu. Powiedział, Ŝe nie zna przekazu jaki dotarł do Zarządu „Gromu”, 
chciał jedynie wyjaśnić wątpliwości tych, którzy takowe mieli, a  zwrócili się właśnie do 
niego. Uznał, Ŝe jako radny winien jest swoim wyborcom udzielić odpowiedzi. Tu wyjaśnił, 
Ŝe pytanie dotyczyło tylko tego, czy prawdą jest, Ŝe pracownik przebywa na trzymiesięcznym 
urlopie za przepracowane nadgodziny. Inne zarzuty nie padły z jego strony, a ma wraŜenie, Ŝe 
został wplątany w dziwną grę. 
 
Pan Szyling był zdania, Ŝe z tym pytaniem winien zgłosić się bezpośrednio do władz 
„Gromu” 
 
Pytanie dotyczyło pracownika zatrudnionego przez pracodawcę czyli Burmistrza, zatem 
uznałem, Ŝe skierowałem je do właściwej osoby – mówił. Niemniej jednak przeprosił tych, 
którzy poczuli się uraŜeni. 
 
Radna GraŜyna Sowińska zwróciła się do organizatorów balu w roku 2007 pytając, czy był to 
bal Klubu „Grom”, czy bal sportu gminnego. 
 
Był to bal sportu gminnego odparł p. Szyling o czym świadczy między innymi wyróŜnienie 
zawodników klubu „Gwiazda” i maratończyka. 
 
Po przedyskutowaniu tematu przystąpiono do zaopiniowania projektu. 
 

Opinia jednomyślnie pozytywna 
 

Ustalono, iŜ projekt umowy dzierŜawy tych obiektów przed podpisaniem zostanie 
przedstawiony Komisji do konsultacji. 
Co zaś do drugiej uchwały tj. uŜyczenia pomieszczeń w budynku przy ul. Pocztowej, to nie 
wywołała ona dyskusji, jedynie p. Sowińska zapytała o toaletę na II piętrze, która nie została 
wymieniona w projekcie. 
 
Toalety na II piętrze są do wspólnego uŜytku  - odpowiedziała p. Schmidt. 



 
Opinia Komisji jednomyślnie pozytywna. 

 
W sprawach róŜnych Przewodnicząca Komisji odczytała pismo jakie wpłynęło do Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu od redaktora „Krajeńskich Zeszytów Historycznych” p. Leszka 
Skazy w sprawie podjęcia działań mających na celu wyjaśnienie stanu prawnego zachodniej 
części Jeziora Więcborskiego w odniesieniu do przepisów o ochronie przyrody, a konkretnie 
o fakt „zniknięcia” z wojewódzkiego wykazu obszarów krajobrazu chronionego „Obszaru 
Krajobrazu Chronionego Jezior Więcborskich” obejmującego m. in. Górę Zamkową, 
promenadę, Górę św. Katarzyny. Co prawda nie do końca była przekonana, czy temat ten 
naleŜy do zakresu jej Komisji. 
 
W tym  momencie o głos poprosił p. Leszek Skaza, który powiedział, Ŝe skoro 
Przewodnicząca  Komisji uzna, iŜ tematem powinna zająć się Komisja Rolnictwa, dyskusja 
jest zbędna. 
 
Tematu nie zamknął Przewodniczący RM ale przekazał swoje przemyślenia w tej sprawie 
mówiąc, Ŝe w piśmie skierowanym do Komisji p. Skaza sugeruje cały szereg zarzutów pod 
adresem Urzędu Wojewódzkiego – Wojewody, Urzędu Miejskiego – Burmistrza, Parku 
Krajobrazowego jak równieŜ Rady Miejskiej, pomimo nie wyszczególnienia jej. Dotyczą one: 
- obowiązującego Planu Zagospodarowania Przestrzennego zachodniej części jeziora 
więcborskiego, co zdaniem p. Skazy ma zasadnicze znaczenie w postępującym procesie 
degradacji Góry Zamkowej, 
- bezpodstawnego zniknięcia z wojewódzkiego wykazu Obszarów Krajobrazu Chronionego. 
Istnienie tego obszaru neguje oficjalnie Wydział Ochrony Środowiska Urzędu 
Wojewódzkiego w Bydgoszczy, co p. Skaza uznaje za bezpodstawne merytorycznie, skoro 
oficjalnie obszar ten figuruje w  oficjalnych dokumentach Ministerstwa Ochrony Środowiska. 
Zdaniem p. Skazy na Obszarze Krajobrazu Chronionego Jezior Więcborskich dopuszczalna 
jest jedynie budowa obiektów słuŜących gospodarce wodnej, rybackiej, obiektów słuŜących 
gospodarce wodnej, rybackiej oraz turystyce, a nie tą którą przewiduje obowiązujący plan 
zagospodarowania przestrzennego. Z danych zawartych w piśmie wynika, Ŝe zarzuty wobec 
Urzędu Wojewódzkiego, Urzędu Miejskiego, KPK są bardzo powaŜne, a obowiązujący plan 
zagospodarowania przestrzennego niezgodny z prawem.  
Problemy te wymagają wyjaśnienia- mówił.  Poza tym uznał, Ŝe zgodnie ze strukturą 
organizacyjną RM winny być one rozpatrywane nie przez Komisję Oświaty, Kultury i Sportu, 
ale Komisję Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej, Porządku Publicznego 
i dostosowania do UE. Taki teŜ zgłosił w tym momencie wniosek. Stwierdził teŜ , iŜ z uwagi 
na wagę problemów zawartych w piśmie, w pierwszej kolejności winien się w tej sprawie 
wypowiedzieć Burmistrz Więcborka i Radca Prawny, których stanowiska będą wstępnym 
materiałem do dyskusji na posiedzeniu Komisji.  
 
Przewodnicząca Komisji niejako podsumowując to wystąpienie uznała, Ŝe błądzenie to rzecz. 
ludzka. Pan Skaza miał pełne prawo skierować pismo tam gdzie uwaŜał. Dodała teŜ , Ŝe  
„ zniknięcie „ Obszaru Krajobrazu Chronionego Jeziora Więcborskiego z wykazu 
wojewódzkiego jest jej zdaniem naturalne gdyŜ w 1998 roku powstał Krajeński Park 
Krajobrazowy – wyŜsza forma ochrony, który wówczas objął swym zasięgiem całość wyŜej 
wymienionego obszaru.  
 
Radni Piotr Węgrzyn i Ireneusz Balcer prosili by zakończyć dyskusję, gdyŜ nie jest to temat 
dla obradującej Komisji.  
 



Tym akcentem zakończono posiedzenie.   
 
 
 Prot. L. Halkiewicz, I. Mrozek  
 
                                                                                                     Przewodnicząca Komisji 
 
                                                                                                    /-/     GraŜyna Sowińska  


